

OFFICE OF THE AUDITOR GENERAL OF CANADA / BUREAU DU VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL DU CANADA
AUDITOR GENERAL'S DELEGATION OF SIGNING AUTHORITY / DÉLÉGATION DU POUVOIR DE SIGNER DE LA VÉRIFICATRICE GÉNÉRALE
ATTEST AUDITS – opinions, reports, and letters / AUDITS ANNUELS – opinions, rapports et lettres

Auditor General of Canada /

1. The Auditor General (AG) makes this delegation pursuant to statutory and common law authority, as applicable.
2. Notwithstanding this delegation of signing authority, the AG may sign any attest audit opinion, report, or letter, referred to in this delegation instrument.
3. This delegation becomes effective as of the date of the AG's signature and replaces all previous delegations of signing authority.
4. Any person exercising signing authority under this delegation instrument must indicate their position beneath their signature and the fact that they are signing on behalf of the AG.
5. The AG delegates signing authority for attest audit opinions, reports and letters* to:
 - a. Assistant Auditors General (AAGs) of the attest audit practice, and
 - b. Principals (PXs) of the attest audit practice
6. This delegation instrument does not apply to the signing of opinions relating to:
 - a. the financial statements of the government of Canada (including the condensed financial statements)
 - b. the financial statements of the governments of the Northwest Territories (NWT), the Yukon (YK) and Nunavut (NT), and
 - c. the financial statements of an international organization as a whole

1. La vérificatrice générale (VG) effectue la présente délégation en vertu d'une loi ou de la common law, selon le cas.
2. Nonobstant cette délégation du pouvoir de signer, la VG peut signer toute opinion d'audit annuel, tout rapport ou toute lettre, visé dans le présent instrument de délégation.
3. Cette délégation entre en vigueur à la date de signature de la VG et remplace toutes les délégations du pouvoir de signer précédentes.
4. Toute personne exerçant un pouvoir de signature en vertu du présent instrument de délégation doit, au-dessous de sa signature, indiquer son poste et préciser qu'elle ou il signe au nom de la vérificatrice générale.
5. La VG délègue le pouvoir de signer des opinions d'audit annuel, des rapports et des lettres*, à :
 - a. Vérificateurs généraux adjoints et vérificatrices générales adjointes de la pratique d'audit annuel, et
 - b. Directeurs principaux (PXs) et directrices principales (PXs) de la pratique d'audit annuel.
6. Cet instrument de délégation ne s'applique pas à la signature des opinions pour :
 - a. Les états financiers du gouvernement du Canada (incluant les états financiers condensés)
 - b. Les états financiers du gouvernement des Territoires du Nord-Ouest, le Yukon, le Nunavut, et
 - c. Les états financiers d'une organisation internationale



Karen Hogan, FCPA, FCA

17 November 2021

Date

*Letters means **letters of waiver** of appointment of the AG as auditor, or joint auditor, of a Crown corporation under s.134(2) of the *Financial Administration Act* and **consent letters** to the use of an audit report in regulatory filings related to a debt offering by a Crown corporation. Lettres désigne les lettres de renonciation à la nomination de la VG à titre de vérificateur ou de co-vérificateur d'une société d'état en vertu du paragraphe 134(2) de la *Loi sur la gestion des finances publiques* et les lettres de consentement à l'utilisation d'un rapport de l'auditeur inclus dans un document de placement d'une société d'état